
Zápis z porady vedení konané dne 18. 11. 2013 

Přítomni: Křenek, Novotná Buršíková, Veselý, Regner, Šrubařová, Bartošek, Račanský 

Omluveni: Matyska, Ledvinka, Holub, Dostál, Kohoutková 

 

1. Nová budova pro ÚVT  

− Minulý týden proběhla diskuse s Romanem Čermákem – zpracuje základní teze.  

 

2. Kontrola úkolů z minulé porady  

− Divizní zašlou na sekretariát požadavky na univerzitní víno (kontrola a uzavření 

25. 11. 2013) 

− Sekretářka rozešle pozvánku na školení BOZP a PO a následující vánoční večírek 

(datum konání 19. 12.)  

− Termín pro nahlášení členství v expertních a hodnoticích panelech – do 10. 12. 

(kontrola úkolu 2. 12.) 

− Zbytek úkolů zůstává beze změny.  

 

3. Různé 

− Šrubařová informovala o jednání na poradě tajemníků týkajícím se financování roku 

2014. Podrobnosti o změnách ve financování IRP a zrušení FRVŠ jsou uvedeny 

v materiálech pro jednání na kolegiu rektora.  

− Šrubařová informovala, že na MŠMT zůstaly neinvestiční příspěvky na projekty 

VaVpI, ministerstvo je přepočte podle pravidel pro 2013 – budeme moci použít na 

CPS jako provozní prostředky a na dokrytí nedotačních odpisů.  

− Křenek informoval o probíhajícím převodu administrativy ÚVT na Office 365, 

proběhla diskuse, jaké typy dokumentů lze ukládat mimo univerzitní úložiště. Regner 

vyžádá od Microsoftu právní dokumenty k tématu. (odpovídá Regner)  

− Regner informoval, že prorektor Janyška souhlasí s  představením stávajících 

univerzitních webových služeb a jejich organizačním zabezpečením jako východisku 

k jejich postupné mu sjednocování – proběhne na setkání Janyškovy komise, patrně 

v lednu 2014.  

− Proběhla diskuse o vhodném místě pro ukládání dokumentů k interním projektům, 

Regner zváží možnost oživení Intranetu.  

− Prorektor Němec oslovit některé pracovníky ÚVT, zda mají zájem o nabízení služeb 

pro absolventy – kolegium uváží, co bychom mohli a chtěli poskytnout, včetně 

případného finančního krytí (diskuse proběhne 25. 11.)  

− Račanský upozornil na některá rizika centrální správy počítačů 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

zástupce ředitele ÚVT MU 


